
 
 

14. november 2013 

 
 
I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut: 
 

Hvornår agter Naalakkersuisut at forhøje kvoterne for fartøjer over 6 meter, der 
fisker efter hellefisk? 

(Hans Enoksen, Siumut) 
 
Begrundelse: 
Naalakkersuisut besluttede at forhøje kvoterne for hellefiskefiskeri i Nordgrønland i år, og jeg vil 
gerne vide hvad konsekvenserne vil være i forhold til at forhøje kvoterne for fartøjer over 6 meter 
der ikke har nok kvoter. 
 
Jeg ønsker at mit spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage. 
 
 
 


